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De voorjaarsnota 
Dit jaar heet de voorjaarsnota geen voorjaarsnota maar perspectiefnota.  
 
 
Opzet van de perspectiefnota 
Naast de uitgangssituatie voor de begroting 2022 is het de bedoeling dat bij de perspectiefnota 
aandacht wordt besteed aan de opzet van de strategische discussie over de toekomst van Goirle. Deze 
strategische discussie is van groot belang voor de keuzes die uiteindelijk in de begroting worden 
gemaakt. De intentie is dat de uitkomsten van deze discussie ook betrokken worden bij de 
besluitvorming over de begroting. Deze discussie zelf vindt dus niet plaats bij de perspectiefnota, maar 
op een later moment.  
 
Het college wil (zie argumenten in het raadsvoorstel 1:3) op basis van de perspectiefnota op 
hoofdlijnen weten welke kant de raad op wil voor 2022.  Door dat vooraf in te kaderen kan het college 
snel en efficiënt een nieuwe begroting laten opstellen. In de Perspectiefnota zijn noodzakelijke en 
wenselijke beleidsvoornemens toegelicht waarvoor inzet van middelen nodig is. Daardoor heeft uw 
raad een beeld van noodzaak en ambities in relatie tot de beoogde koers.  
 
Het college stelt voor om uitsluitend noodzakelijk beleid in de begroting 2022 mee te nemen, en 
beleidswensen waar nodig te financieren door een afweging ten opzichte van bestaand beleid dat in 
de ramingen reeds is opgenomen. Incidenteel noodzakelijk beleid kan in uiterste gevallen uit de AWR 
worden bekostigd. Een pas op de plaats dus, met als doelstelling te voorkomen de financiële opgaaf 
onnodig te verzwaren. Want de keuzes van vandaag beïnvloeden mede de omvang van de financiële 
opgaaf van morgen.  
Daarmee staan er voor de oordeelsvormende vergadering 3 vragen centraal: 

1. Wat vindt men van de strategische route?  
2. Wat vindt de raad van de aanpak voor noodzakelijke en wenselijke maatregelen zoals is 

opgenomen in argument 1.3 in het raadsvoorstel? 
3. Stemt de raad in met de aanpak voor noodzakelijke en wenselijke maatregelen? Wat vindt u 

van de concrete indeling in de beleidsvoornemens categorieën A en B? Per programma te 
bespreken aan de hand van de volgende vragen: 
- Zijn er beleidsvoornemens als A. noodzakelijk beleid genoemd die u niet noodzakelijk 

vindt?  
- Van welke beleidswensen (B) (of nieuwe wensen vanuit de raad) vindt u dat deze toch 

doorgang moet vinden in 2022?  
Door aan te geven voor welke beleidswensen het college in 2022 ruimte moet maken, kan het college 
bij het opstellen van de begroting onderzoeken of en hoe hiervoor ruimte gemaakt kan worden in de 
begroting 2022. 



De eerste 2 vragen zijn algemeen van aard en kunnen in de oordeelsvormende vergadering apart aan 
de orde worden gesteld. De derde vraag kan waarschijnlijk het best worden behandeld door per 
programma door de perspectiefnota te lopen.  
 
 
Planning behandeling perspectiefnota 
De inschatting van de griffie is dat beeldvorming niet extra nodig is voor deze perspectiefnota. De 
vraag is hoe de leden van de regiegroep dit inschatten.  
In het vergaderschema zijn 18 en 25 mei opgenomen als mogelijke avonden. Op 18 mei zijn de 
antwoorden op de technische vragen door het college nog niet beschikbaar.  
Wanneer we 25 mei vergaderen is de termijn naar de besluitvormende vergadering kort. Dit gaat ten 
koste van de voorbereiding moties en amendementen. Er is dan ook nauwelijks ruimte om nog extra 
vragen te beantwoorden of een extra bijeenkomst te beleggen 
 
 
Vragen aan de regiegroep 

• Vergaderen we op 18 en/of 25 mei? Eventueel nog met een inloop vragenuur vooraf (zoals 
aanstaande woensdag voor de omgevingswet). Bent u het ermee eens dat een 
beeldvormende bijeenkomst niet nodig is?  

• Stemt u in met de behandeling aan de hand van de drie vragen? 
 


